

Sunday Service 主日崇拜
Sunbridge Road Mission
Gaynor Street, Bradford, BD1 2LF

Church House 教會屋
8 Ashgrove, Great Horton Road
Bradford, BD7 1BN



Bradford Chinese
Christian Church
百福華人基督教會

Church Pastor	Rev Irene Chan	Pastoral Worker	Mr Andrew Moss
教會牧師	陳月明牧師	教牧同工	
Tel 電話	07930 241 998	Tel 電話	07824 510 318

2013 主題：按著真理敬拜，隨上主心意事奉 本月主題：**認識神**

03/02/2013 10/02/2013 17/02/2013

01:30 pm 主日崇拜

崇拜講題	聖潔的神	新年	我是耶和華
主席	Mrs Li	Bee	English Friday
敬拜	Kevin Cheung	Bee	Grace Cheung
歡迎	Mon/Thurs Group	Cantonese (Bee)	English Friday
司事	Mon/Thurs Group	Cantonese (Bee)	English Friday
主席翻譯	Chapman	Fung	English Friday
敬拜翻譯	Chapman	Fung	Hui Hui
投影員	Grace Law	Jacky Shing	Chapman
講員	Pastor Irene Chan	Michael Wong	Andrew Moss
聖餐司事	-	-	Mr & Mrs Li
司琴	Joe	Joe	Grace C / Bee
結他	TBC	TBC	TBC

02:10 pm 主日學

幼兒班	Alice / Li Zhu	Party	Alice / Yuen Tai
兒童班	Hui Hui	Party	Fun

03:00 pm 茶點

主持	Kevin Z/Kevin C	Kenneth/Fung	Kevin C/Hui Hui
茶點預備	Mr & Mrs Li's group	Xiao Mei's group	Gordon & Yuen Tai's group
茶點組員	Kenneth, Alice, Siu Mei, Jian Ping, Xia Huang, Yang Li, Zhi, Kevin Z	Xiao Mei's group members	Kelly, Xiao Qin, Elisabeth, Hui Hui, Janet, Cindy

04:00 pm 祈禱會

Sunday Service 主日崇拜
Sunbridge Road Mission
Gaynor Street, Bradford, BD1 2LF

Church House 教會屋
8 Ashgrove, Great Horton Road
Bradford, BD7 1BN



Bradford Chinese
Christian Church
百福華人基督教會

Church Pastor	Rev Irene Chan	Pastoral Worker	Mr Andrew Moss
教會牧師	陳月明牧師	教牧同工	
Tel 電話	07930 241 998	Tel 電話	07824 510 318

2013 主題：按著真理敬拜，隨上主心意事奉 本月主題：**認識神**

03/02/2013 10/02/2013 17/02/2013

01:30 pm 主日崇拜

崇拜講題	聖潔的神	新年	我是耶和華
主席	Mrs Li	Bee	English Friday
敬拜	Kevin Cheung	Bee	Grace Cheung
歡迎	Mon/Thurs Group	Cantonese (Bee)	English Friday
司事	Mon/Thurs Group	Cantonese (Bee)	English Friday
主席翻譯	Chapman	Fung	English Friday
敬拜翻譯	Chapman	Fung	Hui Hui
投影員	Grace Law	Jacky Shing	Chapman
講員	Pastor Irene Chan	Michael Wong	Andrew Moss
聖餐司事	-	-	Mr & Mrs Li
司琴	Joe	Joe	Grace C / Bee
結他	TBC	TBC	TBC

02:10 pm 主日學

幼兒班	Alice / Li Zhu	Party	Alice / Yuen Tai
兒童班	Hui Hui	Party	Fun

03:00 pm 茶點

主持	Kevin Z/Kevin C	Kenneth/Fung	Kevin C/Hui Hui
茶點預備	Mr & Mrs Li's group	Xiao Mei's group	Gordon & Yuen Tai's group
茶點組員	Kenneth, Alice, Siu Mei, Jian Ping, Xia Huang, Yang Li, Zhi, Kevin Z	Xiao Mei's group members	Kelly, Xiao Qin, Elisabeth, Hui Hui, Janet, Cindy

04:00 pm 祈禱會

Sunday Service 主日崇拜
Sunbridge Road Mission
Gaynor Street, Bradford, BD1 2LF

Church House 教會屋
8 Ashgrove, Great Horton Road
Bradford, BD7 1BN



Bradford Chinese
Christian Church
百福華人基督教會

Church Pastor	Rev Irene Chan	Pastoral Worker	Mr Andrew Moss
教會牧師	陳月明牧師	教牧同工	
Tel 電話	07930 241 998	Tel 電話	07824 510 318

THEME 2013:	THIS MONTH'S THEME
Worship God in truth and serve Him in His power and will	Knowing God

03/02/2013	10/02/2013	17/02/2013
-------------------	------------	------------

01:30 pm Sunday Service

Topic	Praise the Lord	Holy God	Chinese new year
Chairing	Mrs Li	Bee	English Friday
Worship	Kevin Cheung	Bee	Grace Cheung
Welcoming	Mon/Thurs Group	Cantonese (Bee)	English Friday
Steward	Mon/Thurs Group	Cantonese (Bee)	English Friday
Chair Interpreter	Chapman	Fung	English Friday
W.ship Interpreter	Chapman	Fung	Hui Hui
Projectionist	Grace Law	Jacky Shing	Chapman
Speaker	Pastor Irene Chan	Michael Wong	Andrew Moss
Communion	-	-	Mr & Mrs Li
Pianist	Joe	Joe	Grace C / Bee
Guitarist	TBC	TBC	TBC

02:10 pm Sunday School

Creche	Alice / Li Zhu	Party	Alice / Yuen Tai
Children	Hui Hui	Party	Fun

03:00 pm Tea Fellowship

Chair	Kevin Z/Kevin C	Kenneth/Fung	Kevin C/Hui Hui
Preparation	Mr & Mrs Li's group	Xiao Mei's group	Gordon & Yuen Tai's group
Group Members	Kenneth, Alice, Siu Mei, Jian Ping, Xia Huang, Yang Li, Zhi, Kevin Z	Xiao Mei's group members	Kelly, Xiao Qin, Elisabeth, Hui Hui, Janet, Cindy

04:00 pm Prayer Meeting

www.bccc.org.uk info@bccc.org.uk Tel 01274 735 682 Registered Charity No. 1097657

Sunday Service 主日崇拜
Sunbridge Road Mission
Gaynor Street, Bradford, BD1 2LF

Church House 教會屋
8 Ashgrove, Great Horton Road
Bradford, BD7 1BN



Bradford Chinese
Christian Church
百福華人基督教會

Church Pastor	Rev Irene Chan	Pastoral Worker	Mr Andrew Moss
教會牧師	陳月明牧師	教牧同工	
Tel 電話	07930 241 998	Tel 電話	07824 510 318

THEME 2013:	THIS MONTH'S THEME
Worship God in truth and serve Him in His power and will	Knowing God

03/02/2013	10/02/2013	17/02/2013
-------------------	------------	------------

01:30 pm Sunday Service

Topic	Praise the Lord	Holy God	Chinese new year
Chairing	Mrs Li	Bee	English Friday
Worship	Kevin Cheung	Bee	Grace Cheung
Welcoming	Mon/Thurs Group	Cantonese (Bee)	English Friday
Steward	Mon/Thurs Group	Cantonese (Bee)	English Friday
Chair Interpreter	Chapman	Fung	English Friday
W.ship Interpreter	Chapman	Fung	Hui Hui
Projectionist	Grace Law	Jacky Shing	Chapman
Speaker	Pastor Irene Chan	Michael Wong	Andrew Moss
Communion	-	-	Mr & Mrs Li
Pianist	Joe	Joe	Grace C / Bee
Guitarist	TBC	TBC	TBC

02:10 pm Sunday School

Creche	Alice / Li Zhu	Party	Alice / Yuen Tai
Children	Hui Hui	Party	Fun

03:00 pm Tea Fellowship

Chair	Kevin Z/Kevin C	Kenneth/Fung	Kevin C/Hui Hui
Preparation	Mr & Mrs Li's group	Xiao Mei's group	Gordon & Yuen Tai's group
Group Members	Kenneth, Alice, Siu Mei, Jian Ping, Xia Huang, Yang Li, Zhi, Kevin Z	Xiao Mei's group members	Kelly, Xiao Qin, Elisabeth, Hui Hui, Janet, Cindy

04:00 pm Prayer Meeting

www.bccc.org.uk info@bccc.org.uk Tel 01274 735 682 Registered Charity No. 1097657

感恩與禱告

- 1 2月3日（星期日）为全国祈祷日，请为重新定义婚姻立法祷告
 - 婚姻不会被重新定义，而真正的婚姻会促进良好的社会。
 - 祈求大多数国会议员对重新定义婚姻条例草案投反对票。
 - 为大卫·伯罗斯MP等人祈祷，他们在下议院领导反对政府所提出重新定义婚姻的计划。
 - 祈求各新闻媒体能广泛，公正，准确地报导此事。
 - 祈求能公开和适当地讨论重新定义婚姻的真正后果。
- 2 请继续为Pauline的儿子和他的朋友在意外后的康复祷告。
- 3 请为下星期日2月10日中国新年主日崇拜祈祷，求神让会众及新朋友能领受到神的恩典和祝福。
- 4 请继续为在中东及北非地区，叙利亚，以色列和巴勒斯坦人之间的冲突及和平进程祈祷。求神保护所有当地人免受恐怖分子的攻击。
- 5 请为Kevin. Zhang，阿枝及Letitia下周日平安返回英国和Vivien. Moss将于2月17日平安返回英国祈祷。

報告

- 1 教会正计划在2013年7月12日至14日举办教会周末营。地点为风景秀丽的北约克郡Jonas. Centre。视乎参与人数，费用为£70-£100，包括食宿交通。详情请联络Alice或Kevin Cheung。
- 2 教会的会员周年大会将于2013年2月24日举行。
- 3 若你愿意参与探访及邀请新朋友参加我们2月10日的农历新年福音主日崇拜，请联络Alice或陈牧师。
- 4 有兴趣索取英格兰北部复活营详情及表格，请联络陈牧师。

感恩與禱告

- 1 2月3日（星期日）为全国祈祷日，请为重新定义婚姻立法祷告
 - 婚姻不会被重新定义，而真正的婚姻会促进良好的社会。
 - 祈求大多数国会议员对重新定义婚姻条例草案投反对票。
 - 为大卫·伯罗斯MP等人祈祷，他们在下议院领导反对政府所提出重新定义婚姻的计划。
 - 祈求各新闻媒体能广泛，公正，准确地报导此事。
 - 祈求能公开和适当地讨论重新定义婚姻的真正后果。
- 2 请继续为Pauline的儿子和他的朋友在意外后的康复祷告。
- 3 请为下星期日2月10日中国新年主日崇拜祈祷，求神让会众及新朋友能领受到神的恩典和祝福。
- 4 请继续为在中东及北非地区，叙利亚，以色列和巴勒斯坦人之间的冲突及和平进程祈祷。求神保护所有当地人免受恐怖分子的攻击。
- 5 请为Kevin. Zhang，阿枝及Letitia下周日平安返回英国和Vivien. Moss将于2月17日平安返回英国祈祷。

報告

- 1 教会正计划在2013年7月12日至14日举办教会周末营。地点为风景秀丽的北约克郡Jonas. Centre。视乎参与人数，费用为£70-£100，包括食宿交通。详情请联络Alice或Kevin Cheung。
- 2 教会的会员周年大会将于2013年2月24日举行。
- 3 若你愿意参与探访及邀请新朋友参加我们2月10日的农历新年福音主日崇拜，请联络Alice或陈牧师。
- 4 有兴趣索取英格兰北部复活营详情及表格，请联络陈牧师。

Thanksgiving and Prayers

- ¹ National day of prayer for marriage on Sunday 3 February. Please pray:
 - That marriage will not be redefined, and that real marriage will be promoted in society for the good of all.
 - That as many MPs as possible will vote against the Bill to redefine marriage.
 - For David Burrowes MP and others, as they lead opposition to the Government's plans in the House of Commons.
 - For the news media, that they would report the issue widely, fairly, and accurately.
 - That the true consequences of redefining marriage would be publicly known and properly discussed.
- ² Continue to pray for the recovery of Pauline's son and his friends after the accident.
- ³ Pray for the Chinese New Year Special Service on next Sunday 10 Feb that it will be a blessed time for our church members & visitors.
- ⁴ Pray for the the situations in the Middle East & North Africa, Syria, Israel & Palestine. Pray for protection against all terrorists' attack for all people.
- ⁵ Pray for the safe return of Kevin Zhang, Zhi, Letitia on next Sunday to UK and also Vivien Moss who will return after 17 Feb.

Announcements

- ¹ The church is planning a church weekend away during 12-14 July 2013 at Jonas Centre in scenic North Yorkshire. Cost inclusive of full board & transport may vary from £70 to £100 depending on the number of people going. For more information please contact Alice or Kevin Cheung.
- ² The church AGM is to be held on 24 Feb 2013.
- ³ Anyone who can help in visiting & inviting people to attend our Chinese New Year Special Service on 10 Feb please contact Alice or Pastor Irene.
- ⁴ Northern England Easter Conference details & forms are available, please contact Pastor Irene.

Thanksgiving and Prayers

- ¹ National day of prayer for marriage on Sunday 3 February. Please pray:
 - That marriage will not be redefined, and that real marriage will be promoted in society for the good of all.
 - That as many MPs as possible will vote against the Bill to redefine marriage.
 - For David Burrowes MP and others, as they lead opposition to the Government's plans in the House of Commons.
 - For the news media, that they would report the issue widely, fairly, and accurately.
 - That the true consequences of redefining marriage would be publicly known and properly discussed.
- ² Continue to pray for the recovery of Pauline's son and his friends after the accident.
- ³ Pray for the Chinese New Year Special Service on next Sunday 10 Feb that it will be a blessed time for our church members & visitors.
- ⁴ Pray for the the situations in the Middle East & North Africa, Syria, Israel & Palestine. Pray for protection against all terrorists' attack for all people.
- ⁵ Pray for the safe return of Kevin Zhang, Zhi, Letitia on next Sunday to UK and also Vivien Moss who will return after 17 Feb.

Announcements

- ¹ The church is planning a church weekend away during 12-14 July 2013 at Jonas Centre in scenic North Yorkshire. Cost inclusive of full board & transport may vary from £70 to £100 depending on the number of people going. For more information please contact Alice or Kevin Cheung.
- ² The church AGM is to be held on 24 Feb 2013.
- ³ Anyone who can help in visiting & inviting people to attend our Chinese New Year Special Service on 10 Feb please contact Alice or Pastor Irene.
- ⁴ Northern England Easter Conference details & forms are available, please contact Pastor Irene.